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Udlændinge- og Integrationsudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

Udlændinge- og Integrationsudvalget har den 9. juni 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr. 861 (alm. del) efter ønske fra Holger K. Nielsen (SF), Johanne Schmidt-

Nielsen (EL), Sofie Carsten Nielsen (RV), Mattias Tesfaye (S) og Josephine Fock 

(ALT) til udlændinge- og integrationsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 861: 

 

Hvordan havde ministeren forestillet sig, at der blev fulgt op på ministerens pres-

semeddelelse, såfremt denne blot var en politisk tilkendegivelse som fremført 

på samrådet den 1. juni 2017? 

 

Svar: 

 

Jeg var selv af den opfattelse, at det var formålstjenligt at udsende en pressemed-

delelse, som indeholdt en klar politisk tilkendegivelse fra mig om den generelle, 

fremtidige indkvarteringsordning for mindreårige asylansøgere og deres ægtefæl-

ler eller samlevere. 

 

Og som jeg nævnte under behandlingen af samrådsspørgsmål AT og AU den 1. 

juni 2017, gav jeg internt i Udlændinge- og Integrationsministeriet udtryk for, at 

jeg ønskede en så restriktiv linje under ordningen som muligt. 

 

Som i andre sager forudsatte jeg naturligvis, at administrationen herefter fulgte 

op på mit ønske om at vende udgangspunktet for indkvarteringsordningen om, 

herunder mit ønske om en så restriktiv linje som muligt.  

 

Jeg vil i øvrigt redegøre for forløbet efter udsendelsen af min generelle indkvarte-

ringsinstruks af 10. februar 2016 ved min besvarelse af samrådsspørgsmål AW og 

AY (UUI alm. del) den 23. juni 2017. 

 

 

 

Inger Støjberg  
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